
J e g y z ő k ö n y v

Készült:  Monorierdő Község Önkormányzat  Képviselő-testületének Egészségügyi és Környezetvédelmi 
Bizottsága   2011. október 18-án 9:00  órai kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal tanácstermében megtartott 
nyílt üléséről.

Jelen vannak:  Dzsupin Imréné  elnök, Borbás Elvira tag, Füzesi Péter Pálné tag.

Meghívottak:    Juhász Sándor polgármester
  Dr. Páczi Antal alpolgármester
  Szalai Gábor OKKSB  elnök
  Dr. Pácziné Félix Anna PTB elnök
    

Dzsupin Imréné elnök: Köszönti a megjelenteket a bizottsági ülést  9.00 órakor megnyitja. Megállapítja, 
hogy három bizottsági tag megjelent, a bizottság ülése határozatképes. 

A jegyzőkönyv vezetésére Kifutné Szerencsi Ildikót, a jegyzőkönyv hitelesítésére  Borbás Elvira  bizottsági 
tagot kéri fel. 

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság a jegyzőkönyvvezető és a hitelesítő személyére tett 
javaslatot 3 igen szavazattal   elfogadta. 

Javasolja, hogy az 1-3-4-es napirendi pontokat vonják össze, mivel azok összefüggnek. Javasolja napirendi 
pontnak:   1. Fogászati alapellátással kapcsolatos döntés előkészítése, 2. Ceglédi Toldy Ferenc Kórház és 
Rendelőintézet  területi  ellátási  kötelezettsége  kiterjesztésének  kérése  Monorierdő  közigazgatási 
területére,  3.  Tájékoztató  védőnői  szolgálat  elhelyezéséről,  4.  Faültetési  program megbeszélése,  5. 
Egyebek. 

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság  a napirendi pontokra, azok sorrendjére tett javaslatot 
3  igen szavazattal elfogadta.

 1. Fogászati alapellátással kapcsolatos döntés előkészítése

Juhász  Sándor  polgármester: Eddig  a  fogászati  alapellátást  Dr.  Némedy  Edit  látta  el,  jelenleg  a 
helyettesítés Üllőn történik. Felvette a kapcsolatot Dr. Jenei András fogorvossal, aki a helyettesítést ellátja, 
aki úgy nyilatkozott, hogy Monorierdőn kialakítana fogorvosi rendelőt. A kialakításhoz szükséges anyagokat, 
és  bérleti díjat kellene fizetnie az önkormányzatnak.  Az eszközhasználati díj fizetésétől eltekintene. El kell, 
hogy mondja, hogy jelenleg sem a gyermekorvosnak sem a háziorvosnak bérleti díjat az önkormányzat nem 
fizet.
Némedy Editnek 2011. december 31-ével lehet felmondani hat hónapos felmondási idővel, ami  2012. július 
1-ével járna le, attól kezdve lehetne megkötni a fogászati finanszírozási szerződést. Addig Üllőn történne a 
fogászati alapellátás helyettesítés.  A képviselő-testületi ülésre a Jenei dr. el fog jönni, ennek függvénye az is, 
hogy miről fogja tájékoztatni a képviselő-testületet. 
A határozati  javaslat,  hogy Dr.  Némedy Edit  tartsa  be  a  szerződésben  rögzítetteket.   Természetesen  a 
képviselő-testület megváltoztathatja, ha Dr. Jenei András olyan tájékoztatást ad. 

Dr. Pácziné Félix Anna : Szerinte a Jenei doktorral lehet tárgyalni, mert az idő gyorsan múlik és a 2012-es 
költségvetésbe is be kell tervezni. Erre az idén már biztosan nincs pénz. 

Dzsupin Imréné elnök: Előszerződése van az önkormányzatnak Dr. Némedy Edit  fogszakorvossal,  nem 
teljesíti  a  szerződésbe foglaltakat,  mert  a  szerződés szerint  Gombán lenne a  helyettesítés,  de  elfelejtette 
időben közölni, hogy Üllőn látják el. Dr. Némedy Edit jelenleg is kapja a finanszírozást és nem tudják, hogy 
milyen formában látják el a helyettesítést Üllőn. A szerződés szerint a 21. pontba foglaltak a következők: 
bármelyik fél  írásban, indoklás nélkül felmondhatja a szerződést 6 hónapos felmondási idővel, minden év 
június 30-ig az adott év utolsó napjára. Dr. Némedy Edit nem jelzett időben 2011. június 30-ig. Leghamarabb 
2011. június 30-ig bonthatta volna a szerződést. A képviselő-testület 2011. augusztus 31-én olyan határozatot 
hozott, hogy a szerződésbe foglaltakat tartsa be a doktornő. A határozati javaslata,  hogy : Monorierdő
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Község Önkormányzatának  Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottsága   javasolja a képviselő-
testületnek,  hogy  ismételten  szólítsa  fel  Dr.  Némedy  Edit  doktornőt  a  szerződés  szerinti 
feladatellátására. 
Kéri a bizottság tagjait, hogy aki egyetért a  határozati javaslattal az kézfeltartással jelezze.
A bizottság a határozati javaslatot 3 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
        EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGA

 13/2011.(X. 18.) EKB
       határozata

                 Fogászati alapellátással  kapcsolatos döntés előkészítéséről

Monorierdő Község Önkormányzatának  Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottsága   javasolja 
a képviselő-testületnek, hogy ismételten szólítsa fel Dr. Némedy Edit doktornőt a szerződés szerinti 
feladatellátására. 

Határidő: 2011. október 18. 
Felelős: Dzsupin Imréné bizottság elnöke
              Juhász Sándor polgármester

2. Ceglédi Toldy Ferenc Kórház és Rendelőintézet területi ellátási
     kötelezettsége kiterjesztésének kérése Monorierdő közigazgatási területére

Juhász Sándor polgármester: Az önkormányzat előzetes véleménynyilvánítást  kért a lakosságtól, melynek 
eredménye,  hogy  a  visszajuttatott  válaszok  alapján  kb.  90  %-ban  a  lakosság  is  kéri  a  csatlakozást. 
Megkeresték  Dr.  Páczi  Antal  alpolgármesterrel  együtt  a  ceglédi  kórház  igazgató  főorvosát,  aki   úgy 
nyilatkozott, hogy nagyon szívesen látnák Monorierdőt, amikor kéri  az önkormányzat, akkor ő adja is a 
befogadó nyilatkozatot. A csatlakozásnak hosszú folyamata van, több engedélyt be kell szerezni. A ceglédi 
önkormányzattól  meg  kell  kérni,  hogy engedélyezzék,  Kistarcsától  meg  kell  kérni,  hogy hozzájárulnak 
ahhoz, hogy onnan kilépjen Monorierdő,  meg kell kérni a  Pest Megyei Közgyűlés hozzájárulását és amikor 
az is  meg van,  akkor lehet  beadni  az egészségügyi  miniszterhez  a kérvényt. A ceglédi  igazgató főorvos 
tájékoztatása szerint semmi akadálya nincs, az mondta kb. két hónap. Ez biztos, hogy több lesz  mint két 
hónap,  mert  nem tudja  mikor  vannak a  képviselő-testületi  ülések,  mikor van megyei  közgyűlés.  El  kell 
indítani és szeretne felhatalmazást kérni, hogy az ügyben eljárhasson. 

Borbás Elvira tag: Nagyon nagy igény van arra, hogy Ceglédhez tartozzanak, már évek óta kéri a 
lakosság. Egyszer már el lett indítva, valamiért megállt a folyamat, de úgy gondolja, hogy most 
véghez kell vinni. 

Dr. Pácziné Félix Anna : A ceglédi kórházat nem régen felújították, most úgy tűnik jobban felszerelt, mint a 
kistarcsai. 

Juhász Sándor polgármester:  Van két szakrendelés,  amit Cegléd sem lát el, hanem a Dél-Pesti Kórházba 
irányítják a betegeket, most nem tudja megmondani, hogy melyik két szakrendelésről van szó.  

Dzsupin Imréné elnök: Kérdezi, hogy van-e még valakinek hozzászólása? Megállapítja, hogy nincs és a 
következő  határozati  javaslatot  teszi:  Monorierdő  Község  Önkormányzatának   Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi  Bizottsága    javasolja  a  képviselő-testületnek  terjesszen  elő  kérelmet  arra 
vonatkozóan,  hogy  a  Ceglédi  Toldy  Ferenc  Kórház  és  Rendelőintézet  lássa  el  Monorierdő 
lakosságát. Hatalmazza fel Juhász Sándor polgármestert a szükséges adminisztratív intézkedések 
megtételére. 
Kéri a bizottság tagjait, hogy aki egyetért a  határozati javaslattal az kézfeltartással jelezze.
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A bizottság a határozati javaslatot 3 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
        EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGA

 14/2011.(X. 18.) EKB
       határozata

                A Ceglédi Toldy Ferenc Kórház és Rendelőintézet területi ellátási  kötelezettsége 
                 kiterjesztésének kérése  Monorierdő közigazgatási területéről

 
Monorierdő Község Önkormányzatának  Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottsága   javasolja 
a  képviselő-testületnek terjesszen  elő  kérelmet  arra  vonatkozóan,  hogy a  Ceglédi  Toldy Ferenc 
Kórház  és  Rendelőintézet  lássa  el  Monorierdő  lakosságát.  Hatalmazza  fel  Juhász  Sándor 
polgármestert a szükséges adminisztratív intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal          
Felelős: Juhász Sándor polgármester

 Dr. Páczi Antal alpolgármester

3. Tájékoztató védőnői szolgálat elhelyezéséről

Juhász  Sándor  polgármester: Az  ANTSZ  2011.  december  31-ig  adott  engedélyt  a  védőnői  szolgálat 
ellátására, mely kötelező feladat   az önkormányzat számára a hatályos önkormányzati  törvény szerint.  A 
minimum feltételek rendkívül szigorú szabályokat írnak elő. A legnagyobb gond, hogy nem tudnak épületet 
biztosítani, így nem lehet tudni, hogy az  ÁNTSZ az engedélyt továbbra is megadja-e. El kellene kezdeni az 
orvosi rendelő építését, ott a szolgálatot el lehetne helyezni és talán az ÁNTSZ is meghosszabbítaná még egy 
évvel  az  engedélyt.  Sajnos  az  orvosi  rendelőre  nincs  pályázat  kiírva,  önerőből  pedig  nem  tudják 
megvalósítani.  Tanácstalan, hogy mi lesz a védőnői szolgálattal.  A minimum feltételek rendkívül szigorú 
szabályokat írnak elő és nem tudnak olyan épületet biztosítani,  ami a mai előírásoknak megfelelő lenne. 
Sokkal komplikáltabb egy védőnői körzetet működtetni, mint egy háziorvosit. 

Dzsupin Imréné elnök: Ez régóta égető probléma, minden évben csak egy évre kapják meg a hosszabbítást. 
Arra gondolt, hogy esetleg egy frekventált helyen kellene cserélni telket ingatlanra, pl.  az orvosi rendelő 
mellett a Daridáék épületét. Kérdezi, hogy ebbe nem lehetne gondolkodni?

Juhász Sándor polgármester: Gondolkodni sok mindenben  lehet, de nagyon sok pénzbe kerül. Pl. a Darida 
eladná az épületet 40 M Ft-ért, az orvosi rendelő kerülne 80 M Ft-ba. Ésszerűbb az ingatlan vásárlás, annak 
ellenére, hogy azt még nagyon át kell alakítani – meg tudja mutatni, hogy hogyan kell a védőnői szolgálatot 
kialakítani  -,  ami megint  elvisz  5-6  M Ft-ot.   De  annyi  pénzt  ami  a  vételhez  kellene  úgy sem tudnak 
összeszedni, tehát a gondolatot is el lehet vetni. Ha bérelnek ingatlan havi 70-80 E Ft-ért, akkor 4 év alatt 
kifizetik ugyan azt az összeget. Természetesen a képviselő-testület úgy dönt, ahogy jobbnak látja, de ő nem 
foglalkozna  a  felvetett  gondolattal,  inkább  azzal  kellene  foglalkozni,  hogy  az  orvosi  rendelőt  mielőbb 
kezdjék  el  építeni.  Ha  az  ÁNTSZ  látná,  hogy  az  építkezés  elindult,  akkor  talán  még  egy  évre 
meghosszabbítanák a működési engedélyt. 
Szerinte  a  polgármesteri  hivatal  pályázatát  vissza  kellene  adni  és  amit  ott  felvennének  50  M Ft-ot  azt 
átszedálni az orvosi rendelő építésére. 

Borbás Elvira tag: Megfontolandó. Itt is ki lehetne kérni a lakosság véleményét, akár kérdőíveken. 

Juhász Sándor polgármester: Fölösleges kikérni, mert a lakosság biztosan azt fogja mondani, hogy orvosi 
rendelő. 

Dzsupin Imréné elnök: Kérdezi, hogy mi lesz, ha a védőnői szolgálat működési engedélye nem lesz



- 4 -

 meghosszabbítva 2011. december 31-ét követően?

Juhász Sándor polgármester: Valamit biztosan ki fog találni az ÁNTSZ, mert olyan nincs, hogy nem látják 
el a kötelezően ellátandó feladatot. El fognak menni a legfelsőbb szervekhez is és leveleket fognak írni. Az 
ÁNTSZ  könnyen  mondja,  hogy  nem engedélyezi,  de  biztosan  tudják,  hogy az  önkormányzat   milyen 
helyzetben van. Nem csak Monorierdő, hanem gyakorlatilag az összes önkormányzat pl. Monor is, hiszen ha 
egy iskolában nincs fűtés, akkor miről beszélnek. Monorierdő még nem tart ott. 

Dr. Pácziné Félix Anna : Számolni kell azzal is, hogy olyan határozatot hoz az ÁNTSZ, hogy a szülők 
hordják át Monorra a gyerekeket. 

Dzsupin Imréné elnök: Azt nem lehet, mert az lakossági felháborodáshoz vezetne és visszafelé nem lehet 
fejlődni. El kell gondolkodni a Polgármester úr javaslatán, mert ha visszamondják a polgármesteri hivatal 
pályázatát és a felveszik a hitelt és azt az orvosi rendelőre költik, akkor jobban járnak és égetően szükség 
lenne rá.  Ötlet lenne, hogy egy könnyűszerkezetű faházat építeni, ami megfelel a kritériumoknak, de nincs 
rá pénz. Lehet mondani a  pénzügyi bizottságnak, hogy nézzenek utána, honnan tudnának 7-8 vagy 10 M 
forintot  átcsoportosítani,  de  fölösleges,  mert  úgy  sem tudnak.  A polgármesteri  hivatal  sorsát  most  kell 
eldönteni. 

Juhász  Sándor  polgármester: Ott  kifizetik  a  szakértőt,  a  projektmenedzser  eddig  elvégzett  munkáját 
kifizetik, gyakorlatilag most csak annyit veszítenének, de később nagyon sokat veszíthetnek rajta és nem 
szeretné, hogy ott álljon egy épület félig kész állapotban. Ezt a soros képviselő-testületi ülésen meg kell 
tárgyalni. 

Dzsupin Imréné elnök: Kérdezi, hogy van-e még valakinek hozzászólása? Megállapítja, hogy nincs és a 
következő  határozati  javaslatot  teszi:  Monorierdő  Község  Önkormányzatának   Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi  Bizottsága    javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy   a  polgármesteri  hivatal 
építésével  kapcsolatban felmerülő problémákat  vizsgálja  meg és vegye fontolóra a pályázat  visszaadását 
azzal, hogy az orvosi rendelő építését meg lehessen kezdeni. 
Kéri a bizottság tagjait, hogy aki egyetért a  határozati javaslattal az kézfeltartással jelezze.
A bizottság a határozati javaslatot 3 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
        EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGA

 15/2011.(X. 18.) EKB
       határozata

                   A védőnői szolgálat elhelyezéséről

Monorierdő Község Önkormányzatának  Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottsága   javasolja 
a  képviselő-testületnek,  hogy  a  polgármesteri  hivatal  építésével  kapcsolatban  felmerülő  problémákat 
vizsgálja meg és vegye fontolóra a pályázat visszaadását azzal, hogy az orvosi rendelő építését meg lehessen 
kezdeni. 

 
Határidő: 2011. októberi soros ülés       
Felelős: Dzsupin Imréné elnök 

Juhász Sándor polgármester
               

   4. Faültetési program megbeszélése  

Dzsupin Imréné elnök: 2011. november 5-én 9:00 órakor lenne a faültetés, a Szabadság utca egy részén, az 
Akácfa utca és Fürdő utca közötti részen  és a piac területén a kivágott fák helyett vissza lennének ültetve a 
facsemeték.  A park  területére  szeretnének  egy  nagyobb  gyökeres  fenyőt,  akkor  meg  lenne  mindenki 
karácsonyfája is. Megkéri a hivatalt, hogy a civil szervezeteknek, egyesületeknek, egyházaknak legyenek
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szívesek meghívót kiküldeni a társadalmi munkára, hogy mindenkit szeretettel várnak szerszámokkal együtt. 
Kérdezi,  hogy van-e  még  valakinek  hozzászólása?  Megállapítja,  hogy nincs  és  a  következő  határozati 
javaslatot  teszi:  Monorierdő  Község  Önkormányzatának   Egészségügyi  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 2011. november 5-én 9:00 órára meghívót küldjön 
ki a   civil szervezeteknek, egyesületeknek, egyházaknak.
Kéri a bizottság tagjait, hogy aki egyetért a  határozati javaslattal az kézfeltartással jelezze.
A bizottság a határozati javaslatot 3 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
        EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGA

 16/2011.(X. 18.) EKB
       határozata

             Faültetési programról

Monorierdő Község Önkormányzatának   Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottsága felkéri a 
Polgármesteri  Hivatalt,  hogy a  faültetési  programról  2011. november 5-én 9:00 órára meghívót 
küldjön ki a   civil szervezeteknek, egyesületeknek, egyházaknak..

Határidő: azonnal
Felelős: Dzsupin Imréné bizottság elnöke

Juhász Sándor polgármester: Kérdezi, hogy az elültetendő fák, hogy lesznek beszerezve?

Dzsupin Imréné  elnök: Tavaly is  elment  a  Rapsicshoz,  ott  már  le  van  beszélve,  kiszámolta  40-50  db 
facsemete kell arra  a részre, az ültetésig az iskolába be lehetne rakni, úgyis ott fogják ültetni.  

5. Egyebek

Dzsupin Imréné elnök:   Monorierdőn, rendkívüli sok a  kóbor kutya. Kéri, hogy a település őr egy kicsit 
többet járkáljon az utcákon, mert tavaly többet volt kint az utcán, mint az idén. Az is igaz tavaly ketten látták 
el a feladatot. 

Juhász Sándor polgármester: Attól, hogy többet járkál az utcán a kutyakérdés nem oldódott meg. 

Dzsupin Imréné elnök: Ő le tudja adni telefonon, hogy hol vannak kint és be lehet őket gyűjteni. Biztonság 
érzetet adna a lakosságnak. 

Borbás  Elvira  tag: Az  újságban  ismét  meg  kell  jelentetni  a  kutyatartás  szabályait.  A Harmat 
utcából is érkezett egy bejelentés, hogy nagyon sok kint a kutya, éjszaka nem lehet tőlük aludni, 
pihenni. 

Dzsupin Imréné elnök: Kérdezi, hogy van-e még valakinek hozzászólása? Megállapítja, hogy nincs és a 
következő  határozati  javaslatot  teszi: Monorierdő  Község  Önkormányzatának   Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi Bizottsága   javasolja a képviselő-testületnek, hogy  az állattartás helyi szabályairól 
szóló 19/2007. (XII.05.) Kt. rendeletet  - egységes szerkezetben - jelentesse meg a monorierdői Hírmondó 
újságban. 
Kéri a bizottság tagjait, hogy aki egyetért a  határozati javaslattal az kézfeltartással jelezze.
A bizottság a határozati javaslatot 3 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
        EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGA

 17/2011.(X. 18.) EKB
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       határozata 

                    Az állattartás helyi  szabályainak ismételt megjelentetéséről

Monorierdő Község Önkormányzatának  Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottsága   javasolja 
a képviselő-testületnek, hogy  az állattartás helyi szabályairól szóló 19/2007. (XII.05.) Kt. rendeletet  - 
egységes szerkezetben - jelentesse meg a monorierdői Hírmondó újságban. 

Határidő: 2011. októberi soros ülés 
Felelős: Dzsupin Imréné elnök 

 Borbás Elvira tag

Dzsupin Imréné elnök:  Kérdezi,  hogy van-e  még valakinek hozzászólása? Megállapítja,  hogy nincs  a 
bizottsági ülést 10 óra 8 perckor bezárja. 

K.m.f.

Dzsupin Imréné Borbás Elvira
bizottság elnöke              jegyzőkönyv hitelesítő


